

PATENT ASSIGNMENT COVER SHEET

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.2

EPAS ID: PAT3017763

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
PROMINENT DOSIERTECHNIK GMBH	12/05/2013
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	PROMINENT GMBH
Street Address:	IM SCHUHMACHERGEWANN 5-11
City:	HEIDELBERG
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	69123
PROPERTY NUMBERS Total: 6	
Property Type	Number
Patent Number:	8267667
Patent Number:	6907816
Application Number:	13379551
Application Number:	13818114
Application Number:	13380280
Application Number:	13818119
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(716)626-0366
<i>Correspondence will be sent to the e-mail address first; if that is unsuccessful, it will be sent using a fax number, if provided; if that is unsuccessful, it will be sent via US Mail.</i>	
Phone:	7166261564
Email:	patentefs@idealawyers.com
Correspondent Name:	MICHAEL L. DUNN
Address Line 1:	5555 MAIN STREET
Address Line 2:	SIMPSON & SIMPSON, PLLC
Address Line 4:	WILLIAMSVILLE, NEW YORK 14221
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	WSG101US
NAME OF SUBMITTER:	MARISSA J. KRYSAK
SIGNATURE:	/Marissa J. Kryszak/
DATE SIGNED:	09/11/2014
Total Attachments: 10	

PATENT

source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page1.tif
source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page2.tif
source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page3.tif
source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page4.tif
source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page5.tif
source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page6.tif
source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page7.tif
source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page8.tif
source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page9.tif
source=WSG101US_Prominent Change of Name Dox#page10.tif

Reg No.	a) Company b) Headquarters, subsidiary, place of business, authorized person, branches c) Object of Enterprise	Basic or original capital	a) General Ruling on Representation b) Management Board, Management Body, Managing Directors, personally liable partners, Managers, Authorised Representatives, and special representational authority	General commercial power of representation	a) Legal form, start, statute or Memorandum of Association b) Other legal conditions	a) Date of Entry b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>ProMinent Dosiertechnik GmbH</u> b) Heidelberg c) <u>The development of technical processes for the preparation of liquids and gases (e.g. metering technology), the manufacture of and trade in chemicals and apparatus in these fields, as well as investment in domestic and foreign businesses which operate in the field of the manufacture of and trade in chemicals and apparatus for the preparation of liquids and gases.</u>	31.800.000,00 EUR	a) If only one Manager is appointed, he shall be the sole representative. If more than one Manager is appointed, two Managers or one Manager together with an authorized representative shall be the representatives. b) Manager: Dr. Dulger, Andreas, Diplom-Volkswirt [Economics degree], Heidelberg Sole power of representation with the authority to conclude legal transactions in his own name or as legal representative of a third party on behalf of the Company Manager: Dr. Ing. Dulger, Rainer, Diplom-Ingenieur [Engineering degree], Mannheim Sole power of representation with the authority to conclude legal transactions in his own name or as legal representative of a third party on behalf of the Company Manager: <u>Hartmann, Friedrich, Schriesheim, *08.03.1951, with sole power of representation with the authority to conclude legal transactions in his own name or as legal representative of a third party on behalf of the Company</u> Manager: Koetzing, Thomas, Karlsruhe, *16.10.1954, with sole power of representation with the authority to conclude legal transactions in his own name or as legal representative of a third party on behalf of the Company	Joint proxy together with a Manager or another authorized representative: <u>Haas, Peter, Hockenheim</u> <u>Schwarz, Hans-Jürgen, Eppenheim</u> <u>Hüholt, Manfred, Sandhausen</u> <u>Krebs, Arno, Heidelberg</u> <u>Paeseler, Gerhard, Gau-Heppenheim,</u> <u>*17.11.1952</u> <u>Dr. Höhler, Andreas, Heppenheim,</u> <u>*09.12.1960</u>	a) Limited liability company. Memorandum of Association dated 23.06.1977, last amended on 23.11.2014 b) Limited liability company, created by conversion pursuant to the Reorganization Act in the version of 6 November 1969 – BGB I.1. 2081 – in accordance with the reorganization resolution from the shareholders' meeting dated 23.06.1977 from the limited partnership "Viktor Dulger Verfahrenstechnik", based in Heidelberg, entered in the Commercial Register, branch A, No 1105 of Heidelberg District Court. Change resolution: Special edition 1 Gazette 115ff.	a) 20.03.2006 Kucher b) This document has been transferred into electronic format and thus replaces the previous register entry. Released on 20.03.2006. First entry: 27.09.1977 Amended Memorandum of Association: Special edition 1 Gazette 149ff
2				General commercial power of representation lapsed: <u>Haas, Peter, Hockenheim</u>		a) 20.06.2006 Dotterer

Reg No.	a) Company b) Headquarters, subsidiary, place of business, authorized person, branches c) Object of Enterprise	Basic or original capital	a) General Ruling on Representation b) Management Board, Management Body, Managing Directors, personally liable partners, Managers, Authorised Representatives, and special representational authority	General commercial power of representation	a) Legal form, start, statute or Memorandum of Association b) Other legal conditions	a) Date of Entry b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
3				General commercial power of representation lapsed: <u>Dr. Höhler, Andreas, Heppenheim, *09.12.1960</u>		a) 13.02.2007 Dotterer
4					b) The Company (legal successor) merged (merger by acquisition) with the limited Company "Orflita Dosiertechnik GmbH", Wettenberg (District Court Gießen, HRB 3496) on the basis of the merger agreement of 18.07.2007 and the shareholders' resolution of the parties concerned of 18.07.2007. Refer to documents filed with the Court.	a) 18.10.2007 Feijt
5				Joint proxy together with a Manager or another authorized representative: <u>Schall, Hans Joachim, Fellbach, *19.08.1956</u>		a) 04.09.2009 Georg
6	b) In accordance with §3 EGG mbHG, place of business completed ex officio: Im Schuhmachergewann 5/11, 69123 Heidelberg					a) 23.11.09 Georg
7			b) Appointed as Manager: <u>Schall, Joachim, Fellbach, *19.08.1956</u>	General commercial power of representation lapsed: <u>Schall Hans Joachim, Fellbach, *19.08.1956</u>		a) 10.02.2010 Georg
8				General commercial power of representation lapsed: <u>Hüholt, Manfred, Sandhausen</u>		a) 07.06.2010 Georg
9			b) No longer Manager: <u>Hartmann, Friedrich, Schriesheim, *08.03.1951</u> Appointed as Manager: Knaus, Steffen, Mannheim, *24.02.1968			a) 05.10.2011 Georg

Date of Retrieval: 23.01.2014

10:05

Company No.:

Page 3 of 5

HRB 331350

Reg No.	a) Company b) Headquarters, subsidiary, place of business, authorized person, branches c) Object of Enterprise	Basic or original capital	a) General Ruling on Representation b) Management Board, Management Body, Managing Directors, personally liable partners, Managers, Authorised Representatives, and special representational authority	General commercial power of representation	a) Legal form, start, statute or Memorandum of Association b) Other legal conditions	a) Date of Entry b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
10					a) The shareholders' meeting of 26.10.2011 resolved to amend the Memorandum of Association at §6 (Shareholders' Meeting), §8 (Board of Directors), 9 (Rights and Responsibilities of Board of Directors), §11 (Manager) and §13 (Representation), §14 para 5 (Dealings with Partners and Appropriation of Profits) is cancelled and replaced with the newly inserted §21 (Appropriation of Profits). The heading of §14 is now Dealings with Partners. §15 (Notifications) has also been amended and is now §20. §16 (Severability Clause) is now §22. Further, §15 (Assignment of Shares), §16 (Disposal of Shares within a Family Line), §17 (Disposal of Shares by Family Managers outside the Family Line, Rights of Pre-emption), §18 (Transfer of Shares by Virtue of Inheritance) and §19 (Compensation upon Acquisition of Shares) are newly added.	a) 09.11.2011 Georg
11				<u>General commercial power of representation lapsed:</u> <u>Schwarz, Hans-Jürgen, Eppelheim</u>		a) 12.03.2012 Georg
12				<u>Joint proxy together with a Manager or another authorized representative:</u> Dr. Höhler, Andreas, Hirschberg, *09.12.1960		a) 06.11.2012 Georg
13				<u>Joint proxy together with a Manager or another authorized representative:</u> Schmolke, Nicole, Stuttgart, *20.04.1968 <u>General commercial power of representation lapsed:</u> <u>Paeseler, Gerhard, Gau-Heppenheim, *17.11.1952</u>		a) 15.11.2012 Rinke

PATENT

REEL: 033716 FRAME: 0765

Date of Retrieval: 23.01.2014

10:05

Company No.:

HRB 331350

Page 4 of 5

Reg No.	a) Company b) Headquarters, subsidiary, place of business, authorized person, branches c) Object of Enterprise	Basic or original capital	a) General Ruling on Representation b) Management Board, Management Body, Managing Directors, personally liable partners, Managers, Authorised Representatives, and special representational authority	General commercial power of representation	a) Legal form, start, statute or Memorandum of Association b) Other legal conditions	a) Date of Entry b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
14	c) Articles amended; now: The development, manufacture and commercialization of apparatus and processes for metering and storing liquid media; furthermore, the manufacture of sensors, apparatus and systems for acquiring, processing, regulating and recording of water preparation parameters; furthermore, the manufacture of apparatus, products and process solutions for the preparation and disinfection of potable water, waste water and process water. Furthermore, services are offered for the above areas of business.				a) The shareholders' meeting dated 30.07.2013 resolved to amend the Memorandum and Articles in § 2 (Object of Enterprise).	a) 30.07.2013 Georg
15			No longer Manager: Schall, Joachim, Fellbach, *19.08.1956			a) 05.08.2013 Georg
16					b) On 26.08.2013, the company (legal successor) spun off part of its business, "Business", from its assets to the limited company "ProMinent Deutschland GmbH", Heidelberg (Mannheim District Court HRB 700456) pursuant to the spinning off and takeover agreement of the same date and the shareholders' resolution of the parties concerned. Refer to documents filed with the Court.	a) 30.08.2013 Georg
17					b) On 26.08.2013, the limited company "ProMinent Deutschland GmbH", Heidelberg (Mannheim District Court HRB 700456) spun off part of the business, "Business Unit WTS", to the company (legal successor) (spinning-off) by means of a spin-off pursuant to the spinning-off and absorption agreement of the same date and the shareholders' resolution of the parties concerned. Refer to documents filed with the Court.	a) 30.08.2013 Georg

PATENT

REEL: 033716 FRAME: 0766

Date of Retrieval: 23.01.2014

10:05

Company No.:

Page 5 of 5

HRB 331350

Reg No.	a) Company b) Headquarters, subsidiary, place of business, authorized person, branches c) Object of Enterprise	Basic or original capital	a) General Ruling on Representation b) Management Board, Management Body, Managing Directors, personally liable partners, Managers, Authorised Representatives, and special representational authority	General commercial power of representation	a) Legal form, start, statute or Memorandum of Association b) Other legal conditions	a) Date of Entry b) Notes
1	2	3	4	5	6	7
18					b) On 26.08.2013, the company merged with the limited company "ProMinent-Holding GmbH", Heidelberg (District Court Mannheim HRB 337370) (Merger by acquisition) on the basis of the merger agreement of the same date and the shareholders' resolution by the parties concerned.	a) 02.09.2013 Georg
19	a) Company name changed; now: ProMinent GmbH				a) Refer to documents filed with the Court. The shareholders' meeting of 28.11.2013 resolved to change §1 para 1 of the Memorandum of Association (Company, Headquarters, Financial Year).	a) 05.12.2013 Georg

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
1	a) ProMinent Dosiertertechnik GmbH b) Heidelberg c) die Entwicklung von technischen Verfahren zur Aufbereitung von Flüssigkeiten und Gasen (z.B. Dosiertechnik), die Herstellung von und der Handel mit Chemikalien und Geräten auf diesen Gebieten sowie die Beteiligung an in- und ausländischen Unternehmen, die auf dem Gebiet der Herstellung von und des Handels mit Chemikalien und Geräten zur Aufbereitung von Flüssigkeiten und Gasen tätig sind.	31.800.000,00 EUR	a) Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, vertritt er allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, vertreten zwei gemeinsam oder ein Geschäftsführer mit einem Prokuristen. Einzelvertretungsbefugnis kann erteilt werden. b) Geschäftsführer: Dr. Dulger, Andreas, Diplom-Volkswirt, Heidelberg einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Dr. Ing. Dulger, Rainer, Diplomingenieur, Mannheim einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Hartmann, Friedrich, Schriesheim, *08.03.1951 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geschäftsführer: Koetzing, Thomas, Karlsruhe, *16.10.1954 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Haas, Peter, Hockenheim Schwarz, Hans-Jürgen, Eppelheim Hilholt, Manfred, Sandhausen Krebs, Arno, Heidelberg Paeseler, Gerhard, Gau-Heppenheim, *17.11.1952 Dr. Höhler, Andreas, Heppenheim, *09.12.1960	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 23.06.1977 zuletzt geändert am 23.11.2004 b) Gesellschaft mit beschränkter Haftung, hervorgegangen durch Umwandlung nach den Vorschriften des Umwandlungsgesetzes in der Fassung vom 6. November 1969 - BGB I., 2081- gemäß dem Umwandlungsbeschluss der Gesellschafterversammlung vom 23.06.1977 aus der Kommanditgesellschaft "Viktor Dulger Verfahrenstechnik Kommanditgesellschaft" mit dem Sitz in Heidelberg, eingetragen im Handelsregister Abteilung A Nr. 1105 des Amtsgerichts Heidelberg.	a) 20.03.2006 Kucher b) Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV umgeschrieben worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 20.03.2006. Tag der ersten Eintragung: 27.09.1977 Geänderter Gesellschaftsvertrag: Sonderband 1 Blatt 149 ff. Änderungsbeschluss: Sonderband 1 Blatt 115 ff.
2				Prokura erteilt: Haas, Peter, Hockenheim		a) 20.06.2006

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
3				Prokura erloschen: Dr. Höhler, Andreas, Heppenheim, *09.12.1960		a) 13.02.2007 Dotterer
4					b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 18.07.2007 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom 18.07.2007 die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "Orfila Dosiertechnik GmbH", Weitenberg (Amtsgericht Gießen HRB 3496) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme). Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	a) 18.10.2007 Feißt
5				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Schall, Hans Joachim, Fellbach, *19.08.1956		a) 04.09.2009 Georg
6	b) Gemäß § 3 EGGmbHG von Amts wegen ergänzt als Geschäftsanschrift: Im Schuhmachergewann 5/11, 69123 Heidelberg					a) 23.11.2009 Georg
			b) Bestellt als Geschäftsführer: Schall, Joachim, Fellbach, *19.08.1956	Prokura erloschen: Schall, Hans Joachim, Fellbach, *19.08.1956		a) 10.02.2010 Georg
8				Prokura erloschen: Hühott, Manfred, Sandhausen		a) 07.06.2010 Georg
9			b) Nicht mehr Geschäftsführer:			a) 15.10.2011

PATENT

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
			Hartmann, Friedrich, Schriesheim, *08.03.1951 Bestellt als Geschäftsführer: Knaus, Steffen, Mannheim, *24.02.1968			
10					a) Die Gesellschafterversammlung vom 26.10.2011 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 6 (Gesellschafterversammlung), § 8 (Aufsichtsrat), 9 (Aufgaben und Rechte des Aufsichtsrates), § 11 (Geschäftsführer) und § 13 (Vertretung) beschlossen. § 14 Abs. 5 (Leistungsverkehr mit Gesellschaftern und Gewinnverwendung) wurde aufgehoben und durch den neu eingefügten § 21 (Gewinnverwendung) ersetzt. Die Bezeichnung von § 14 lautet nun Leistungsverkehr mit Gesellschaftern. § 15 (Bekanntmachungen) wurde ebenfalls geändert und ist nun § 20. § 16 (Salvatorische Klausel) ist nun § 22. Weiter wurden neu eingefügt § 15 (Abtretung von Geschäftsanteilen), § 16 (Anteilsveräußerung innerhalb eines Familienstammes), § 17 (Anteilsveräußerung durch Familiengesellschafter außerhalb des Familienstammes, Vorkaufsrechte), § 18 (Anteilsübertragung kraft Erbfolge) und § 19 (Vergütung bei Anteilsverkauf).	a) 09.11.2011 Georg
¹¹				Prokura erloschen: Schwarz, Hans-Jürgen, Eppelheim		a) 12.03.2012 Georg
²				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Dr. Höhler, Andreas, Hirschberg, *09.12.1960		a) 06.11.2012 Georg
13				Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Schmolke, Nicole, Stuttgart, *20.04.1968 Prokura erloschen:		a) 15.11.2012 Rinke

PATENT

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
14	c) Gegenstand geändert, nun: ist die Entwicklung, Herstellung und Vermarktung von Geräten und Verfahren zur Dosierung und Lagerung von flüssigen Medien, weiterhin die Herstellung von Sensoren, Geräten und Systemen zur Erfassung, Umsetzung, Regelung und Registrierung von Parametern in der Wasseraufbereitung; weiterhin die Herstellung von Geräten, Produkten und verfahrenstechnischen Lösungen zur Aufbereitung und Desinfektion von Trinkwasser, Abwasser und Prozesswasser. Weiterhin werden für die vorgenannten Geschäftsbereiche Dienstleistungen angeboten.			<u>Paeseler, Gerhard, Gau-Heppenheim</u> <u>*17.11.1952</u>	a) Die Gesellschafterversammlung vom 30.07.2013 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 2 (Gegenstand des Unternehmens) beschlossen.	a) 30.07.2013 Georg
15			b) <u>Nicht mehr</u> <u>Geschäftsführer:</u> <u>Schall, Joachim, Fellbach, *19.08.1956</u>			a) 05.08.2013 Georg
16 PATENT					b) Die Gesellschaft (übertragender Rechtsträger) hat nach Maßgabe des Ausgliederungs- und Übernahmevertrages vom 26.08.2013 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom selben Tag aus ihrem Vermögen den Teilbetrieb "Vetrieb" auf die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "ProMinent Deutschland GmbH", Heidelberg (Amtsgericht Mannheim HRB 700456) ausgegliedert (Ausgliederung zur Aufnahme). Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	a) 30.08.2013 Georg
17					b) Die Gesellsch	a) }

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	2	3	4	5	6	7
					Deutschland GmbH", Heidelberg (Amtsgericht Mannheim HRB 700456) hat im Wege der Abspaltung nach Maßgabe des Abspaltungs- und Übernahmevertrages vom 28.08.2013 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom selben Tag den Teilbetrieb "Business Unit WTS" auf die Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) abgespalten (Abspaltung zur Aufnahme). Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	Georg
18					b) Mit der Gesellschaft (übernehmender Rechtsträger) ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 28.08.2013 und der Versammlungsbeschlüsse der beteiligten Rechtsträger vom selben Tag die Gesellschaft mit beschränkter Haftung "ProMinent - Holding GmbH", Heidelberg (Amtsgericht Mannheim HRB 337370) verschmolzen (Verschmelzung zur Aufnahme). Auf die bei Gericht eingereichten Urkunden wird Bezug genommen.	a) 02.09.2013 Georg
19	a) Firma geändert; nun: ProMinent GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 28.11.2013 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 Abs. 1 (Firma, Sitz, Geschäftsjahr) beschlossen.	a) 05.12.2013 Georg